
 

 

   

Protokół z posiedzenia Komisji Połączonych  

w dniu 27 maja 2025 roku o godzinie 14:00 w Sali Sesyjnej Urzędu Miasta Wisła 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Wisła 

Tomasz Bujok, Zastępczyni Burmistrza Miasta Wisła Katarzyna Czyż-Kaźmierczak, Sekretarz 

Miasta Wisła Sylwester Foltyn, Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski przywitał wszystkich obecnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany). 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski w związku z brakiem uwag do protokołu poprosił 

o jego przyjęcie. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, 

Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Wantulok 

NIEOBECNI (4) 

Roman Cieślar, Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski 

 

 

 



 

 

   

4. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany 

 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany 

 

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany 

 

7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany 

 

8. Działalność Spółdzielni Socjalnej „Wisła Otwarta Turystycznie” za rok 2024 (w tym 

działania Informacji Turystycznej, Centrum Edukacji Ekologicznej oraz Habsburskiej 

Osady Gospodarczej) 

Działalność Spółdzielni Socjalnej „Wisła Otwarta Turystycznie” omówiła Prezes Katarzyna 

Wantulok. Poinformowała, że spółdzielnia funkcjonuje już od 9 lat, a jej członkami są Miasto 

Wisła oraz Wiślańska Organizacja Turystyczna. Następnie przedstawiła strukturę zatrudnienia. 

Wskazała, że spółdzielnia współpracuje z referatem Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

przy stawianiu tablic informacyjnych na terenie miasta. Przedstawiła również dokładną liczbę osób 

odwiedzających punkty Informacji Turystycznej, które znajdują się w dwóch miejscach – na rynku 

w centrum miasta oraz na dworcu. Zaznaczyła, że spółdzielnia prowadzi sprzedaż oraz świadczy 

różne usługi w ramach działalności gospodarczej. Radny Bronisław Szalbót zapytał, czy toalety 

pod amfiteatrem są czynne również w weekendy. Katarzyna Wantulok szczegółowo omówiła 

działalność obiektów administrowanych przez spółdzielnię – Centrum Edukacji Ekologicznej oraz 

Habsburską Osadę Gospodarczą. Prezes przedstawiła współpracę z taksówkarzami za 

pośrednictwem aplikacji mobilnej. Następnie zaprezentowała zestawienie finansowe za 2024 rok, 

uwzględniające otrzymane dotacje, przychody oraz poniesione koszty. Radny Bronisław Szalbót 

zapytał o zysk spółdzielni ze sprzedaży skipassów narciarskich. Na zakończenie prezes omówiła 

plany na przyszłość. Radna Barbara Kędzior zapytała, czy w związku z poszerzeniem oferty 

spółdzielni planowane jest zatrudnienie nowych pracowników. Radny Piotr Madzia dopytał o 

plany dotyczące prowadzenia sklepu z pamiątkami oraz małej gastronomii w rejonie Habsburskiej 

Osady Gospodarczej. Przystąpiono do głosowania 

 

 



 

 

   

Głosowano w sprawie: 

Działalność Spółdzielni Socjalnej „Wisła Otwarta Turystycznie” za rok 2024 (w tym działania 

Informacji Turystycznej, Centrum Edukacji Ekologicznej oraz Habsburskiej Osady 

Gospodarczej) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (1) 

Bronisław Szalbót 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Podżorski 

 

9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 r. 

Projekt uchwały omówiła kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena 

Bosowska. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

 

   

BRAK GŁOSU (1) 

Bronisław Szalbót 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Podżorski 

 

10. Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Wisła za 2024 rok 

Projekt uchwały omówiła kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena 

Bosowska. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Wisła za 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 

Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Podżorski 

 

11. Nagroda Miasta Wisła w dziedzinie kultury i sztuki 

Zastępczyni Burmistrza Miasta Wisła Katarzyna Czyż-Kaźmierczak przedstawiła i omówiła 

wnioski złożone przez Wiślańskie Centrum Kultury do Nagrody Miasta Wisła w dziedzinie 

Kultury i Sztuki w roku 2025. Poinformowała, że w kategorii indywidualnej złożony został 

wniosek z kandydaturą pana Wiktora Niemczyka, po czym przybliżyła jego sylwetkę oraz 

przedstawiła wkład w rozwój życia kulturalnego Miasta Wisła. Następnie przedstawiła wniosek 

złożony w kategorii zespołowej, w której zaproponowano uhonorowanie kapeli „Borowiczka”. 

Przewodniczący Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu Sławomir Wantulok 

poinformował, że jego komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała oba wnioski. 

Przystąpiono do głosowania 



 

 

   

Głosowano w sprawie: 

Nagroda Miasta Wisła w dziedzinie kultury i sztuki 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

 

12. Informacja z działalności Spółki Baseny Wisła Sp. z o. o. 

Informację z działalności Spółki Baseny Wisła Sp. z o.o. w formie prezentacji multimedialnej 

przedstawił Prezes Tadeusz Papierzyński. Omówił zestawienie przychodów oraz kosztów spółki 

w porównaniu z latami ubiegłymi. Podsumował także funkcjonowanie lodowiska w sezonie 

zimowym, który trwał od grudnia 2024 roku do marca 2025 roku. Podkreślił, że sezon był udany, 

a warunki pogodowe sprzyjające. Następnie przedstawił wybrane elementy składające się na 

funkcjonowanie lodowiska oraz ponoszone koszty, m.in. ochronę obiektu, zużycie i dystrybucję 

energii, wynajem lodowiska, usługi noclegowe, obsługę prawną i informatyczną, działania 

promocyjne oraz lokaty bankowe. Przewodniczący Rady Miasta Wisła, Janusz Podżorski, zapytał 

o postęp przygotowań do otwarcia lokalu gastronomicznego, który ma być prowadzony przez 

nowego najemcę. Prezes odpowiedział, że lokal zostanie otwarty równocześnie z rozpoczęciem 

sezonu letniego basenów. Otwarcie planowane jest na 19 czerwca 2025 roku, jeśli pozwolą na to 

warunki pogodowe, lub najpóźniej w dniu zakończenia roku szkolnego. Radny Sławomir 

Wantulok zapytał o bilans kosztów i przychodów spółki oraz czy osiągnięto równowagę 

finansową. Radna Barbara Kędzior zapytała, czy w nadchodzącym sezonie letnim planowane są 

zmiany w funkcjonowaniu basenów oraz w ofercie zajęć prowadzonych na ich terenie. Następnie 

głos zabrał Burmistrz Miasta Wisła Tomasz Bujok, który potwierdził, że obiekt jest gotowy i 

dobrze przygotowany do sezonu letniego. Podkreślił, że duży nacisk kładzie na to, aby spółka 

funkcjonowała w pełni samodzielnie finansowo i była w stanie utrzymać się bez zewnętrznego 

wsparcia. Przypomniał również, że prezes spółki na podstawie kontraktu. Przewodniczący Rady 

Nadzorczej Sylwester Foltyn, odniósł się do kwestii funkcjonowania spółki podczas planowanej 



 

 

   

dłuższej nieobecności prezesa. Na zakończenie Prezes Tadeusz Papierzyński podziękował za 

okazane wsparcie i podkreślił, że jego celem jest jak najlepsze funkcjonowanie spółki. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności Spółki Baseny Wisła Sp. z o. o. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 

Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Podżorski 

 

13. Podjęcie następujących uchwał: 

a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz, który poinformował, że zmiany 

planowane są w wykazie przedsięwzięć. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 

Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 



 

 

   

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Podżorski 

 

b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2025 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła, Łukasz Małysz. Radna Barbara Kędzior 

poruszyła kwestię zabezpieczenia środków finansowych na remont kanalizacji w Głębcach. Radny 

Bronisław Szalbót poruszył kwestię finansowania planowanych lokali gastronomicznych w 

centrum miasta. W odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, że obecnie trwa etap projektowy, po którego 

zakończeniu zostanie opracowany kosztorys inwestycji. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 

Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Podżorski 

 

Od tego momentu obrady prowadził Zastępca Przewodniczącego Rady Miasta Wisła Zdzisław 

Pilch 

 

 



 

 

   

c) zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. 

w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru 

opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso w opłacie miejscowej 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła, Łukasz Małysz, który poinformowała, że lista 

inkasentów dostępna jest w projekcie uchwały. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w 

sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 

miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w 

opłacie miejscowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Janusz Podżorski 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Podżorski 

 

d) w sprawie zmiany uchwały Nr V/53/2024 Rady Miasta Wisła z dnia 21 sierpnia 2024 r. w 

sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w żłobku utworzonym przez Gminę Wisła oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn, który poinformował, że zmiana 

następuje w systemie naliczania opłat. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr V/53/2024 Rady Miasta Wisła z dnia 21 sierpnia 2024 r. w 

sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w żłobku utworzonym przez Gminę Wisła oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 



 

 

   

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

 

e) w sprawie zmiany uchwały Nr IX/123/2024 Rady Miasta Wisła z dnia 19 grudnia 2024 r. 

uchylającej uchwałę Nr XXXIX/542/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 29 marca 2018 r. w 

sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących niepubliczne żłobki na terenie Gminy Wisła 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn, który poinformował, że nastąpił błąd 

w tytule uchwały i koniecznym jest jej doprecyzowanie. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr IX/123/2024 Rady Miasta Wisła z dnia 19 grudnia 2024 r. 

uchylającej uchwałę Nr XXXIX/542/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 29 marca 2018 r. w sprawie 

określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących niepubliczne żłobki na terenie Gminy Wisła 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

 

   

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

 

f) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/510/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 

2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości jej pobrania i wykorzystania 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/510/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018 r. 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i 

niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości jej pobrania i wykorzystania 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

 

g) w sprawie zmiany uchwały Nr LX/939/2023 z dnia 24 sierpnia 2023 r. w sprawie 

korzystania z miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym 

nieruchomościach Gminy Wisła 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn, który poinformował, że zmiana 

dotyczy wyznaczenia miejsc postojowych na parkingu przy ulicy Lipowej dla posiadaczy 

Wiślańskiej Karty Mieszkańca. Zwolnienie z opłaty obowiązywałby między godziną 5:00 a 23:00. 



 

 

   

W toku dyskusji komisja zawnioskowała o zmianę projektu uchwały, aby zwolnienie z opłaty za 

postój obowiązywało 24h przez 5 dni w tygodniu. 

Głosowano ręcznie poprzez podniesienie ręki w sprawie podjęcia wniosku komisji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały z uwzględnieniem wniosku komisji. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr LX/939/2023 z dnia 24 sierpnia 2023 r. w sprawie korzystania z 

miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym nieruchomościach Gminy Wisła 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 



 

 

   

h) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wisła służebnością przejazdu i przechodu.  

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata 

Szarzec, która przedstawiła omawianą nieruchomość na mapie poglądowej. Przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 

służebnością przejazdu i przechodu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Janusz Podżorski 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Podżorski 

 

i) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wisła służebnością przejazdu i przechodu.  

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata 

Szarzec, która przedstawiła omawianą nieruchomość na mapie poglądowej. Przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 

służebnością przejazdu i przechodu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

 

   

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

PRZECIW (1) 

Tadeusz Pilch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

 

j) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wisła służebnością przejazdu i przechodu.  

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata 

Szarzec, która przedstawiła omawianą nieruchomość na mapie poglądowej. Radni zwrócili się z 

pytaniem o wielkość omawianej nieruchomości. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 

służebnością przejazdu i przechodu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Pilch 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 



 

 

   

k) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wisła służebnością przejazdu i przechodu  

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata 

Szarzec, która przedstawiła omawianą nieruchomość na mapie poglądowej. Przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 

służebnością przejazdu i przechodu  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Roman Cieślar, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok 

PRZECIW (4) 

Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Stanisław Cieślar, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

 

l) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy Wisła prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Wiśle.  

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata 

Szarzec, która przedstawiła omawianą nieruchomość na mapie poglądowej. Przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy Wisła prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Wiśle.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



 

 

   

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

 

m) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części nieruchomości 

przy ul. Kopydło 101 w Wiśle, stanowiącej własność Gminy Wisła, na czas oznaczony do 3 

lat, z dotychczasowym najemcą. 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn, który zwrócił uwagę, że jest to 

kolejna umowa dzierżawy. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części nieruchomości przy ul. 

Kopydło 101 w Wiśle, stanowiącej własność Gminy Wisła, na czas oznaczony do 3 lat, z 

dotychczasowym najemcą.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

 



 

 

   

n) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn. W trakcie omawiania projektu 

uchwały zwrócono uwagę na występującą w nim nieścisłość. W związku z tym radni nie przystąpili 

do głosowania nad projektem. Sekretarz Miasta zobowiązał się do wyjaśnienia i skorygowania 

nieścisłości przed nadchodzącą Sesją Rady Miasta. 

 

o) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wisła służebnością przejazdu i przechodu oraz służebnością gruntową polegającą na 

prawie do przeprowadzenia infrastruktury wszelkich mediów. 

Projekt uchwały omówiła kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata 

Szarzec, która przedstawiła omawianą nieruchomość na mapie poglądowej. Poinformowała, że 

podobny projekt uchwały był  już procedowany, jednak ze względu na omyłkę w numerze działek 

oraz uzupełniony punkt w zakresie infrastruktury mediów konieczne jest podjęcie kolejnej uchwały 

Przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 

służebnością przejazdu i przechodu oraz służebnością gruntową polegającą na prawie do 

przeprowadzenia infrastruktury wszelkich mediów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

 



 

 

   

p) w sprawie odpowiedzi na petycję z dnia 5 marca 2025 r. 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Skarg, Wniosków i Petycji Mirosław Wójcik. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie odpowiedzi na petycję z dnia 5 marca 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski 

 

14. Sprawy bieżące 

Kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata Szarzec poinformowała, że 

w związku z wnioskiem mieszkańców budynku przy ulicy Reymonta planowane jest sporządzenie 

operatu szacunkowego. 

Radny Mirosław Wójcik zwrócił się z prośbą o załatanie dziur przed budynkiem komunalnym na 

placu B. Hoffa. 

Na tym zakończono posiedzenie komisji. 

Protokołowała: Katarzyna Czyż 

 

Przewodniczący Rady  

Miasta Wisła 

Janusz Podżorski 

 


